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Meijerhof is directeur-eigenaar van Hofmeijer 
Civiel- en Cultuurtechniek. ‘We houden ons 
bezig met civiel- en cultuurtechniek in de 
breedste zin van het woord. Infragerelateerd 
werk en cultuurtechnische projecten, met 
name natuurbouwwerken, waarbij we 
opdrachten uitvoeren voor het waterschap, 
Natuurmonumenten, allerlei stichtingen, land-
goederen en buitenplaatsen. Dat is een mooi 
onderdeel van ons bedrijf. En we zijn daarnaast 
altijd actief geweest in de sport en dan met 
name met natuurgras. Kunstgras is niet per se 
ons ding, al doen we daarin voor derden ook 
wel eens klussen.’

Via Draintalent in Deventer aan de slag
Meijerhof zelf begon ooit bij het bedrijf als 
kraanmachinist en keerde er jaren later terug. 
Inmiddels is hij dus eigenaar van het bedrijf. 
Eigenlijk keek hij al jaren met een schuin 

‘Extra trots dat Go Ahead het zo goed doet’

Ze hebben al menig betaaldvoetbalorganisatie 

als klant in hun portfolio, van FC Utrecht,  

De Graafschap en PEC Zwolle tot FC Twente en 

Heracles Almelo, maar die club aan de andere 

kant van de IJssel, dat was nog niet gelukt. Dat 

veranderde vorig jaar. Nu mag zijn bedrijf zich 

ook leverancier van Go Ahead Eagles noemen. 

En dat stemt Jacco Meijerhof tot tevredenheid. 

‘We zijn extra trots dat Go Ahead het zo goed 

doet.’
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Dankzij aanleg Draintalent 
door Hofmeijer kon Go Ahead 
gewoon doortrainen in natte 
winterperiode

‘Dat veld had 
eigenlijk een toplaag 
die hele delen van 
het jaar niet 
aan de eisen 
voldeed’
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oog over het water, richting het complex 
van Go Ahead Eagles. ‘Hoe komen we daar 
aan tafel?’ Via via dus. En die ‘via’ was in dit 
geval: Draintalent. ‘Wij leggen dat innovatieve 
systeem vaker aan en zouden dat nu dus ook 
in Deventer gaan doen. En omdat we daar 
dan toch al mee bezig waren, kregen we de 
opdracht om de totale renovatie van het  
trainingsveld van Go Ahead uit te voeren.’
Die samenwerking beviel van beide kanten 
weer zo goed, dat de Deventer eredivisionist 
het bedrijf van Meijerhof meteen meevroeg 
om ook bij de renovatie van stadion De 
Adelaarshorst in de afgelopen winter mee te 
gaan in het bouwteam. ‘We hebben afgelopen 
winter alle technische installaties, de drainage- 
en beregeningssystemen en alle aansluitingen 
op de tegelpaden en de tribunes binnen het 
stadion al afgerond en daar gaan we straks in 
de zomerstop mee aan de slag om het hoofd-
veld te renoveren.’

Zo rolt het bedrijf dankzij goed werk bij de ene 
opdracht dus eigenlijk rechtstreeks door naar 
een volgende opdracht. Waarbij het trainings-
veld dus als referentieproject geldt. ‘Dat veld 
had eigenlijk een toplaag die hele delen van 
het jaar niet aan de eisen voldeed. Het is het 
veld bij het stadion waar ook de eerste selectie 
op traint. Betrouwbaarheid is dan natuurlijk 
heel belangrijk; een trainer wil gewoon een opti-
maal veld dat eigenlijk dezelfde eigenschappen 
heeft als het hoofdveld in het stadion.’

Speelgarantie, óók in natte periodes
‘Ingenieurs- en adviesbureau GrasMeesters 
onderzocht de toplaag en kwam tot de con-
clusie dat er een nieuwe constructie gebouwd 

moest worden, deels met gebruik van de 
bestaande toplaag, maar ook met nieuwe mate-
rialen. Samen met de aanleg van Draintalent. 
Draintalent is een uniek circulair systeem dat 
zorgt voor een optimale verhouding tussen 
bodemvocht en bodemlucht. De toplaag van 
het veld is daardoor nooit te droog en nooit te 
nat. Zo ontstaat een speelgarantie, óók in natte 
periodes zoals in de afgelopen herfst en winter.’
Wat dat betreft was die periode een goed 
meetpunt: het systeem werkte. ‘Het was con-
tinu veel te nat, en veel velden hebben eruit 
gelegen. Maar het veld van Go Ahead niet. Die 
hebben gewoon door kunnen trainen. Dát wil 
een BVO natuurlijk.’

De vakmensen van Hofmeijer hebben het veld 
helemaal ontgraven. ‘Deels hebben we het in 
depot gezet. Daarna hebben we de ondergrond 
geëgaliseerd, het leidingsysteem aangelegd 
voor de beregening en toen nieuw zand aan-
gebracht. Vervolgens hebben we de nieuwe 
toplaag opgezet, opgemengd met zand en 
compost conform het advies van GrasMeesters. 
Zo ontstond uiteindelijk een goed doorlatende 
toplaag. Uiteindelijk hebben we het veld 
bezood met een veldbeemdrijke graszode. Dat 
veld heeft zijn grote test doorstaan; en nu gaan 
we in de zomer dus op dezelfde manier het 
hoofdveld van de Adelaarshorst inrichten. En 
dan natuurlijk ook nog met veldverwarming, 
want dat is in het betaalde voetbal verplicht.’

Besproeien van het veld niet nodig
‘Er zijn in de winter uiteindelijk duizenden kuub 
water weggepompt om het veld bespeelbaar te 
krijgen; het systeem heeft zich echt bewezen. 

En het Draintalent-systeem is niet alleen in te 
zetten om water af te voeren, maar ook om het 
aan te voeren. Doordat het hele netwerk aan 
leidingen keurig verspreid over het veld ligt, 
vult de waterstand zich egaal. Zo is besproeien 
van het veld eigenlijk niet nodig: de capillaire 
werking van de toplaag is consistent vochtig. 
Grote verschillen zijn er dan niet meer en dat 
heb je met veldbesproeiing natuurlijk wel. 
Vooral voor het betaald voetbal is dat heel 
belangrijk.’

Verschillende betaaldvoetbalclubs hebben al 
geïnvesteerd in een dergelijk systeem. ‘Ik denk 
dat dit op termijn veel beter is en dat het er 
ook voor gaat zorgen dat de hausse aan kunst-
grasvelden in het topvoetbal weer zal gaan 
afnemen. Er gaat niets boven echt, natuurlijk 
gras. Zolang het maar goed onderhouden is en 
de beregening goed geregeld is. Mooi dat wij 
ons steentje hebben kunnen bijdragen aan het 
succesvolle seizoen van Go Ahead Eagles,’ laat 
hij zijn lokale hart nog even spreken.

Jacco Meijerhof
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